

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: dinsdag 21 oktober 2014 10:05
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Is deze nieuwsbrief niet goed leesbaar? Bekijk het nieuws dan hier in je browser.

Vrouwennieuws

21 oktober 2014

Nieuw op de RoSa-website

Internationale dag van de plattelandsvrouwen



In 2007 stelden de Verenigde Naties 15 oktober in als jaarlijkse internationale dag van de plattelandsvrouwen. Die dag wordt wereldwijd aandacht gevraagd voor de belangrijke rol die de vrouw speelt in de landbouw- en plattelandsontwikkeling, het verbeteren van de voedselveiligheid en het uitroeien van armoede op het platteland.

Malala Yousafzai ontvangt Nobelprijs voor de Vrede



Het Nobelprijsc comité heeft dit jaar de Nobelprijs voor de Vrede toegekend aan de Pakistaanse kinderrechtenactiviste Malala Yousafzai, de jongste Nobelprijswinnares ooit sinds de eerste uitreiking in 1901.

Maand van de student



Van 1 oktober tot 1 november 2014 organiseert RoSa de *Maand van de Student*, met advies en tips voor papers en masterproeven. Op 22 oktober 2014 gratis workshop *Gender voor Dummies!* Schrijf je snel in voor de workshop via info@rosadoc.be.

In het nieuws

- Sneller weg uit de kraamkliniek (De Standaard, 21/10/2014)
- Diamanten in de banlieue (De Standaard, 21/10/2014)
- "Vrouwelijk geweld heeft altijd bestaan" (De Morgen, 21/10/2014)

- Vurige lady's (De Morgen, 21/10/2014)
- De viking was een vrouw (De Morgen, 21/10/2014)
- Eicellen invriezen op kosten van Apple? De reacties zijn verdeeld (Knack, 21/10/2014)
- Why the need for a gender divide in school uniforms? Or loos? (The Guardian, 21/10/2014)
- Will there be an all-female mission to Mars? (The Independent, 21/10/2014)
- Memorial Arboretum Land Girls monument to be unveiled after three-year fundraising campaign (BBC News, 21/10/2014)
- Halal make-up brand launches in India (BBC News, 21/10/2014)
- Bevallende vrouwen moeten halve dag sneller naar huis (De Standaard, 20/10/2014)
- Twee vrouwen opgestapt uit Japanse regering (De Standaard, 20/10/2014)
- Nieuwe besparingsmaatregel: vrouwen moeten sneller naar huis na bevalling (De Morgen, 20/10/2014)
- IOC woedend over grap "broers Williams" (De Morgen, 20/10/2014)
- Vrouwen weldra halve dag vroeger naar huis na bevalling (Knack, 20/10/2014)
- Vrouwen die bevallen zijn, moeten straks vroeger naar huis (De Redactie, 20/10/2014)
- "Hoe kan dit nu vernederend voor vrouwen zijn?" (De Redactie, 20/10/2014)
- Roei-actie voor Vrouwendag over armoede (De Wereld Morgen, 20/10/2014)
- Opera Parijs zet gesluierde bezoeker de zaal uit (De Volkskrant, 20/10/2014)
- Boerka weer welkom in Australisch parlement (De Volkskrant, 20/10/2014)
- Femmes évêques : pourquoi les anglicans sont plus cools que les cathos (Libération, 20/10/2014)
- Quand Facebook et Apple fixent la date de l'accouchement (Libération, 20/10/2014)
- Niqab à l'Opéra: un cas très rare (Libération, 20/10/2014)
- Must the Anthropocene be a Manthropocene? (The Guardian, 20/10/2014)
- The power of fashion: why the next generation of successful women will dress however they like (The Guardian, 20/10/2014)
- Acid attacks in Isfahan have nothing to do with the hijab, say Iranian officials (The Guardian, 20/10/2014)
- Private Violence: up to 75% of abused women who are murdered are killed after they leave their partners (The Guardian, 20/10/2014)
- Why women are under-represented in science and engineering (The Guardian, 20/10/2014)
- Parental pay to be equal for male and female civil servants (The Guardian, 20/10/2014)
- Ask any gay person in London: homophobia is alive and well (The Independent, 20/10/2014)
- Wonder Women: busting stereotypes across the world (BBC News, 20/10/2014)
- Four arrests over acid attacks against women in Iran (BBC News, 20/10/2014)
- Record for largest all-female skydive broken in California (BBC News, 20/10/2014)
- Arrests Follow Acid Attacks on Iranian Women (The New York Times, 20/10/2014)
- France Moves to Clarify the Rules on Full Veil (The New York Times, 20/10/2014)
- Steroids Are No Boon to World's Poorer Women (The New York Times, 20/10/2014)
- Two Women Resign Japan Cabinet, a Blow to Abe (The New York Times, 20/10/2014)
- New Paper Finds Fuzzy Definitions for Board Diversity (The New York Times, 20/10/2014)
- For Girl Scouts, Debates Over New Badges and Classic Pursuits (The New York Times, 20/10/2014)
- Egg-freezing a better deal for companies than for women (CNN, 20/10/2014)
- Empowering women through fashion (CNN, 20/10/2014)
- Democrats counting on the women's vote (CNN, 20/10/2014)
- Alleenstaande moeders: nood aan bescherming tegen armoede (De Wereld Morgen, 17/10/2014)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuws pagina's op www.rosadoc.be
 Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.
 Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:
http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](#)

--
 This message has been scanned for viruses and dangerous content by
[Amsab-ISG](#), and is believed to be clean.

-->